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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

 
KLASA:024-05/24-01/28 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-6 
Rijeka, 28. 03. 2024.  

 

ZAPISNIK 
SA 9. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

9. sjednica VMO Turnić održana je 28. ožujka 2024. godine (četvrtak) u 18:00 sati u prostorijama 
Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Nikola Jurić, predsjednik VMO  
 Nada Jelinić-Starčević, članica VMO 
 Niko Laća, član VMO 
 Damir Aldžić, zamjenik predsjednika VMO 
 Nada Vidnić-članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Turnić, Nikola Jurić i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje izvješća uz programsku aktivnost Dan žena 
2. Realizacija prioriteta iz 2023. i 2024. godine 
3. Zaprimanje prijedloga malih komunalnih akcija za 2025. godinu 
4. Dopisi građana 
5. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 8. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1   Usvajanje izvješća uz programsku aktivnost Dan žena 
 
Predsjednik Vijeća Nikola Jurić upoznao je članove sa izvješćem nakon održanog programa Dana 
žena : 
 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su prihvatili Izvješće te konstatirali da je 
posjećenost bila vrlo visoka i da će nadalje program održavati 
 
AD 2 Realizacija prioriteta iz 2023. i 2024. godine  
AD 3. Zaprimanje prijedloga malih komunalnih akcija za 2025. godinu 
 
Predsjednik Vijeća, objedinivši dvije točke, radi uzročne povezanosti je prisutnim članovima 
taksativno naveo koji su radovi završeni, shodno uvidu na terenu, te dao informaciju da službenog 
izvješća o realizaciji radova od strane nadležnog Odjela za sada nema. Vijeće je upoznato da je 
jedan prioritet iz 2023. godine izveden na pogrešnoj lokaciji, te je naveo da se inzistira da Rijeka-
plus izvede i traženi zahvat. Time bi svi radovi iz plana za 2023. bili okončani. Dao je primjedbu da 
realizacija radova za 2024. godinu nije još započela. Predložio je da se radi toga odbije poslati na 
obradu lista prioriteta za 2025. godinu. Izrazio je i neslaganje oko preranog započinjanja 
prikupljanja zahtjeva za 2025. godinu jer su isti uvijek bili u travnju, i vezano za ne realizaciju 
prioriteta iz 2025. godine također smatra da je prerano počeo postupak prikupljanja . Nakon duže 
rasprave Vijeće je donijelo slijedeći: 
Zaključak: Sa tri glasa protiv i dva glasa za obustavu slanja prioriteta za 2025. godinu Vijeće 
će nastaviti aktivnosti te sastaviti listu prioriteta za 2025. bez obzira na realizaciju u tekućoj 
godini. Zahtjevi će se zaprimati od građana dok se ne održi sjednica u travnju na kojoj će se 
usvojiti konačna lista za obradu. 
 
AD 4  Dopisi građana 
 
Predsjednik Vijeća dao je na razmatranje pristigle dopise građana te predložio radnje kako slijedi: 

- poziv stranke kojom se traži rješavanje problema borovog prelca na površini oko DV Turnić, 
Antuna Kosića Rika 7. Odmah po pozivu obaviještene su nadležne službe koje su pristupile 
uklanjanju nametnika. 

 
Zaključak: Vijeće primilo informaciju na znanje 
 

 e-mail udruge Moj otok koja se bavi prekomjernom populacijom galebova u stambenim 
četvrtima. Udruga je zatražila sastanak s Vijećem, no predloženo je da tajnica dostavi 
podatke udruzi o lokacijama, odnosno stambenim zgradama gdje je uočen problem  

 
Zaključak: poslati informaciju udruzi Moj otok i po potrebi primiti ih u tajništvo, ili organizirati 
očevid na terenu  
 

 e-mail građana –prijedlog izgradnje spojne ceste Antuna Kosića Rika i Ivekovićeve, 
predsjednik je obavijestio članove Vijeća o pristiglom odgovoru nadležnog Upravnog odjela 
za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo u kojoj se navodi da izgradnja spojne ceste 
nije moguća jer prema važećoj prostorno-planskoj dokumentaciji trasa ceste bi prolazila 
zonom koja je predviđena za rekreaciju pa nije moguće ishoditi potrebne dozvole za gradnju 

 
Zaključak: Vijeće primilo informaciju na znanje 
 

 e-mail građana u vezi prebrze vožnje ulicom Giuseppe Carabino i šire na prilazima 
Osnovnoj školi Eugen Kumičić. 

 
Zaključak: Vijeće je zauzelo stav da je na bilo koji način potrebno smiriti pomet ulicom, te u 
prijedloge prioriteta za 2025. godinu ponovno uvrstiti pripremne radnje za postavu nadzora 
vrzine kretanja vozila prema uputama od nadležne Policijske uprave primorsko-goranske 
Rijeka. 
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AD 5 Razno  
Pod točkom razno nije bilo rasprave 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati .   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Turnić: 
 

Nikola Jurić 
 

 


